
PROTOKÓŁ Nr 23/2017 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 7 listopada 2017 r. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
4 członków Komisji Rewizyjnej:  

1) Marcin Olech – Przewodniczący  
2) Włodzimierz Nierychlewski – Wiceprzewodniczący  
3) Danuta Hańczyk – Członek  
4) Irena Kiernicka – Członek  

Porządek obrad:  
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Kontynuacja kontroli funkcjonowania szkół po reorganizacji – spotkania z 

dyrektorami. 
3. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji. Zapoznał radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 2 
 Komisja spotkała się z dyrektorami szkół z Dębnicy Kaszubskiej, Gogolewa 
i Motarzyna. Na tym spotkaniu zostały przedstawione dane, o które wnioskowała 
komisja. Po rozmowach z dyrektorami zauważono m.in. brak wystarczającej liczby 
gabinetów i pomocy dydaktycznych z fizyki, chemii oraz geografii w szkole w Motarzynie 
i Gogolewie, złe kondycję placów zabaw. Prognozowany jest spadek uczniów we 
wszystkich szkołach. Pomimo w/w minusów dyrektorzy pozytywnie oceniają 
przeprowadzoną reorganizację. Młodzież ma na siebie dobry wpływ, nie odnotowano 
negatywnych sytuacji.  

Szczegóły zawarte będą w protokole z kontroli.   

Ad. 3 
Komisja omówiła sprawy bieżące.  
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